
WYRAŻANIE PROŚBY I UPODOBAŃ, 
CZYLI CO LUBIĘ, A CZEGO NIE LUBIĘ 

 

PLEASE  CAN YOU…., PLEASE? 

 

I LIKE…… 

 

 

I DON’T LIKE……… 



WYRAŻANIE PROŚBY – CAN YOU…., 
PLEASE? 

 Kiedy chcemy kogoś o coś poprosić, używamy w 
zdaniu słowa „proszę”, czyli „please”. 

 
Np. Can you bring me glass of water, please?- Czy możesz przynieść mi 

szklankę wody, proszę? 

 
  Can you tell me what time is it, please?-  

 Czy możesz powiedzieć mi, która jest godzina, proszę? 

 

 Can you give me you book, please?- Czy możesz dać mi swoją 
książkę, proszę? 



LUBIĘ – I LIKE 

  Kiedy chcemy powiedzieć, że kogoś lub coś 
lubimy, mówimy „I like” 

 I like my friend Ania. – Ja lubię moją koleżankę Anię. 

I like coffee.-  Ja lubię kawę. 

I like orange juice.- Ja lubię sok pomarańczowy. 

I like you.- Ja lubię Ciebie. 

I like playing football. – Ja lubię grę w piłkę nożną. 



NIE LUBIĘ- I DON’T LIKE 

  Kiedy kogoś lub czegoś nie lubię, mówimy 

  „I don’t like”. 

I don’t like cold water.- Ja nie lubię zimnej wody. 

I don’t like Mike.- Ja nie lubię Mike’a. 

I don’t like red colour.- Ja nie lubię koloru 
czerwonego. 

I don’t like fish.- Ja nie lubię ryby. 

I don’t like green tea. – Ja nie lubię zielonej herbaty. 

 



Dziękuję bardzo 

 

Za uwagę 

 

Opracowała: Aneta Trojanowska 


